
 

REFERAT 
21.02.2023 kl. 1700-1900 
Formøde for forældrevalgte kl. 1645.  
Øvrige møder kl. 1700 til mødestart. 
 
Forældrerepræsentanter: 

Annika Kristensen, Karsten Søgaard, Jens Christian Juhl Pedersen, Pernille Bruhn 

Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse Andersen, Kristian Nissen (indtræder 

som suppleant fra 20/3-2023) 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Helle Thomsen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Anna Møberg og Mathias Styrk Christensen 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Rasmus, Helle, Anna og Mathias 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Referat godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Dagsorden godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd v. Steen 

- Elevrådet arbejder med at planlægge 

trivselsdagen, som afholdes fredag i 

næste uge. Der skal laves sange 

sammen med venskabsklassen og der 

skal danses. 

- Den årlige trivselsmåling tages denne 

dag. 

- elevrådsrepræsentanter er i dag til møde 

med Børne- og Familieudvalget. Det 

handler også om trivsel i skolen. 

 

Formanden: 

- Møde på Vestre Skole med fokus på 

skolestrukturarbejdet. Firmaet, BDO, der 

står for analysen, deltog sammen med 

flere politikere og repræsentanter fra 

forvaltningen og skolebestyrelserne. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

- Der er fokus på kvalitet - og der er politisk 

opbakning pt. til at bevare de nuværende 

skoler i nuværende form. 

- Det var et godt møde, hvor der blev 

snakket på kryds og tværs om fremtidens 

skole i kommunen.  

 

Forældrerepræsentanter: 

- 9. klasse har fået karakterer igen, og de 

skal snart tilmeldes 

ungdomsuddannelser. 

- 7. og 8. klasse har været til DM i SKILLS 

i Fredericia. Det var godt at komme ud og 

opleve lidt. 

- Bekymring ift. de børn, der har det svært, 

når der arbejdes med projekter. Hvad kan 

skolen gøre for dem? 

 

Eksterne repræsentanter; 

- Der er lokalrådsmøde i morgen, som er 

det første møde i 2023. Lokalrådet skal 

konstituere sig, og der skal både ny 

formand og kasserer til.  

- Der er nye byggegrunde på vej på 

Østerbo i Hejnsvig. 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

- Projektopgaven er klaret i 9. klasse. Det 

er gået rigtig godt.  

- 8. klasse har været i praktik i uge 6. 

- Skak-dag i team 1 fredag før vinterferien 

og efterfølgende fastelavnsfest. 

- Nyt projekt i team 1 er netop startet op. 

Temaet er ’Hvem er jeg?’ 

- Vi er ved at flytte lidt rundt på skolen. 

Medarbejderne skal bl.a. have nye 

arbejdspladser. 

- Nyt tiltag i klynge 3, hvor klasserne har 

en pause hver i hallen. Der er indkøbt en 

masse spil, som kan bruges i pauserne. 

KREA-frikvarter,  

 

Ledelsen 

- Omorganisering på skolen. Vi rykker lidt 

rundt. Vi vil gerne skabe et miljø for de 

ældste elever, og vi flytter derfor 7. og 8. 

klasse til to lokaler på faggangen. Målet 

er at samle 7.-9. klasse efter 



 

sommerferien. Eleverne inddrages i 

processen med at skabe et godt miljø for 

dem i de nye rammer. 

- Der har været afholdt 

skoleudviklingssamtale. Der er 

udarbejdet et notat, der senere lægges 

på hjemmesiden. Der var 8 

udviklingspunkter på dagsordenen. Det 

var et godt møde, hvor vi modtog meget 

ros for skolens arbejde og udvikling. 

- Der blev afholdt forældreinterview om 

opstarten af Playful Learning. Det var et 

fantastisk møde med gode 

tilbagemeldinger fra forældrene. 

- Steen og Pernille deltog på en lederdag 

før ferien, hvor vi fik fremlagt kommunens 

nye strategi under temaet ’Fremtidens 

legeplads’. 

 

4. Økonomi – regnskab og 

budget 

25 min 

 

Præsentation af regnskab for 2022 og 

budget 2023. 

 

Skolen ender med et pænt overskud ved 

udgangen af 2022. Skolen er nu gældsfri. 

 

Gennemgang af budget 2023 med fokus på 

nedgang af elevtallet, og hvilken betydning 

det har, de kommende skoleår. En væsentlig 

nedgang i elevtallet nødvendiggør en 

tilpasning af udgifter til personaleressourcer. 

 

Skolebestyrelsen godkendte ledelsens 

budgetforslag. 

 

 

5. Princip for skole-hjem-

samarbejde 

20 min 

 

Oplæg v. ledelsen  

 

Princippet godkendes uden bemærkninger. 

 

6. Elev-pc 

10 min 

Drøftelse vedr. skolens håndtering af defekte 

elev-pc. 

 

Opbakning fra skolebestyrelsen til, at vi som 

udgangspunkt opkræver erstatning, når 

elevcomputere går i stykker. 

Ledelsen orienterer alle forældre. 

 

 

7. Skolebestyrelsens 

målsætninger 

Udsættes til næste møde 

 

 



 

15 min Drøftelse af, hvordan vi arbejder med 

skolebestyrelsens målsætninger: 

 
• Løbende synliggørelse af 

skolebestyrelsens arbejde for forældre for 
at skabe mere positiv opmærksomhed 
omkring skolebestyrelsesarbejdet  
 

• Større forældredeltagelse ved 
arrangementer og møder i skolen  

 

8. Skolefest bespisning 

10 min 

 

Drøftelse vedr. mad til skolefesten. 

 

Skolebestyrelsens evaluering fra 2022 til 

orientering: 
- Der var en god stemning.  
- Der har været henvendelser om, at der manglede, at 
der var et bord pr. klasse til forældrene. Tilflyttere og 
nye forældre havde det f.eks. svært.  
- Maden, specielt til børnene, var dyrt.  
- Smørrebrødet var godt og det fungerede.  
- Måske kunne det være en mulighed, at forældre 
medbringer til ta’ selv-bord og klasserne stadig spiser 
noget klassevis, der arrangeres af forældrerådet.  
- Det var for kompliceret med madbestillingerne, så det 
skal gøres nemmere.  
- Både 8. og 9. klasse klarede det godt i boderne.  
- Det fungerede godt med skuespil først og spisning 
bagefter.  
- Diskotek som en mulighed. Karaoke.  
- Venskabsklasser kunne måske udnyttes.  

 

Skolebestyrelsen bakker op om, at 

forældrerådene sørger for mad til de 

forskellige klasser. 

 

Der er mulighed for at bestille mad til 

forældre og mindre søskende via 

forældrerådene via Karsten. 

Det er muligt selv at medbringe mad. 

 

Karsten indhenter tilbud på smørrebrød og 

pølsehorn/pizzasnegle. 

 

Tilmelding til skolefesten til Pernille. Der 

laves en bestillingsseddel pr. klasse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Karsten 

 

 

 

 

” 

 

 

Pernille 

9. Mobiltelefoner 

10 min 

 

Drøftelse vedr. henvendelse fra 9.kl. (bilag) 

 

Skolebestyrelsen respekterer brevet fra 9. 

klasse. Der er opbakning fra 

skolebestyrelsen om at bibeholde 

 



 

nuværende regler. Det betyder, at 9.kl. ikke 

imødekommes i deres ønske. 

 

Ledelsen laver et fælles skriftligt svar til 9. 

klasse  

 

10. Eventuelt 

5 min 

 

Hoppepude, videoovervågning 

 

Den nuværende overvågning er ikke god 

nok. Overvejelser om at sætte et nyt kamera 

op.  

Punkt på næste møde. 

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

•  

 


